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Komentář 
Dopravní podnik má schopné profesionály 
nejen v managementu, ale i ve vozidlech 

 

Liberečanům a návštěvníkům našeho města nabízí své služby skutečně mnoho společností a 

organizací, ale zpětná vazba je slyšet jen výjimečně. Skoro to vypadá, že pokud někde všechno 

funguje, nejsou slova díků na místě. Osobně to vnímám trochu jinak a například Dopravní podnik 

měst Liberce a Jablonce nad Nisou (DMPLJ) si poděkování určitě zaslouží. 

V loňském roce přepravily autobusy a tramvaje v rámci městské hromadné dopravy více než 42 milionů 

cestujících a na můj stůl se dodnes nedostala jediná stížnost. To svědčí nejen o kvalitě poskytované 

služby a zdatném managementu společnosti, ale také o dobré práci řidičů a řemeslníků, kteří se podílí 

na přípravě a opravách vozového parku. 

V současné době probíhá v DMPLJ výběrové řízení na auditora, což je zcela běžný a legitimní krok k 

tomu, aby mělo nové představenstvo co nejvíce informací o společnosti a jejím ekonomickém stavu a 

vývoji, který je na základě výroční zprávy také velmi dobrý. Získané informace poslouží novému 

představenstvu ke stanovení dílčích cílů a ke strategickému rozvoji společnosti. 

Celému Dopravnímu podniku chci tedy za uplynulý rok poděkovat jak za velmi dobré výsledky 

hospodaření, tak za nulový výskyt stížností. A co se týče jednotlivců, dovolím si vypíchnout jednoho z 

řidičů. Zcela speciální uznání patří panu Ladislavu Tandlerovi, který na začátku června i přes velkou 

konkurenci jasně zvítězil v celostátní soutěži profesionálních řidičů autobusů ve Vysokém Mýtě, čímž 

se postaral o skvělou reprezentaci Dopravního podniku i celého Liberce. Do soutěže byl nominován 

díky dlouhé praxi, ježdění bez kolizí a s nízkou spotřebou paliva. 

I tento úspěch svědčí o tom, že v Dopravním podniku pracují na všech úrovních profesionálové. Dobré 

hospodářské výsledky společnosti proto určitě nejsou náhodou. 

Tomáš Kysela, náměstek primátora pro technickou správu majetku 

 

 


